
972651

ror

ER
er

From: 5.1.2e

Sent: Wed 11/11/2020 10:38:23 AM

Subject: RE: routekaart

Received: Wed 11/11/2020 10:38:23 AM

HEEdit gaat om marginale aanscherpingen en verduidelijkingen obv geleerde lessen, geen zorgen (-;

van: INECKECNNN)<BEEERM@ minvws ni>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 10:57

@minvws.nl>

@minvus.i> IEEE) EEE @ ris o>;IEE

Onderwerp: RE: routekaart

+ EEE
Dank voorje mail.

Ik kan me overigens goed voorstellen dat het lastig is om alles op de goede plek te zetten. Je moet natuurlijk vele belangen
dienen. Ik bekijk de routekaart ook met de blik dat het kabinet van mening is dat sporten en bewegen cruciaal is voor de fitheid

en gesteldheid van de bevalking.

Ik kan alleen niet volgen wat je bedoelt met:

“In de MCC van dinsdag wordt volgens mij besloten over het maatregelenpakket vanaf 19 Nov (zijnde het 13 oktober pakket met

wat kleine aanscherpingen).”
Welke aanscherpingen gaat dit dan over?

In de BTC-19 gister was de boodschap: gaat alleen om bestaande maatregelen!!
Maar gaat het nu toch veranderen en bedoel je dan: maatregel om publiek bij sportwedstrijden in een eerdere fase te verbieden?

Mijn advies aan de minister:
- Ik zou dit niet te doen!! Zeker niet zonder perspectief te bieden hoe je straks weer gaat opschalen
- Als je nu gaat sleutelen dan moet je meteen de hele systematiek bekijken. En niet een dingetje veranderen. Dus niet

alleen in de-escalatie fase maar ook de escalatie fases. Anders gaat het evenwicht in de maatregelen eruit en ook de

voorspelbaarheid die je de sector te bieden hebt.
- Dat gaat echt impact hebben in de sector en zeker bij betaald voetbal!
- Zie mijn punt 3 en 6: zowel economisch impact maar ook omdat de sportsector hier niet in is meegenomen. Maar juist

bezig is constructief mee te denken!

Nogmaals altijd bereid te bellen!

van:IESEDNIEEEo vinvso>Verzonden: woensdag 11 november 2020 10:20

Aan: 5.1.2e ) < minvws.nl>

cc:A IEE)EXER@ minvws n>
Onderwerp: RE: routekaart

Hoi,

Volgens mij worden evenementen en sport in samenhang bezien. In het 13 okt pakket, waar we nu weer naar terug gaan staat nu:

Evenementen:

+ verbod op evenementen.

« uitgezonderd op het begrip zijn warenmarkten, beurzen, congressen, bioscopen, theaters en wedstrijden
en betogingen, samenkomsten, vergaderingen als bedoeld in de Wet openbare manifestaties en

sportheoefening en wedstrijden van sporters in instellingen voor topsport, voetballers van de Eredivisie en

Eerste Divisie en personen tot 18 jaar die sport beoefenen op de eigen club.

A.s. vrijdag wordt in de MCC vooral gesproken over de principes van afschaling. In de MCC van dinsdag wordt volgens mij besloten

over het maatregelenpakket vanaf 19 Nov (zijnde het 13 oktober pakket met wat kleine aanscherpingen). Wij adviseren via

annotatie over hele pakket, inclusief sport.

Nog even in reactie op jouw 6 punten. Belang onderbouwing bijdrage maatregelen deel ik. Gaat dan ook vooral om beperken van

reisbewegingen en contacten als geen publiek mag.
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Is misschien niet keihard te maken, maar kunnen we ons allemaal wel iets bij voorstellen dat dit bijdraagt aan verminderen contact

en dus virusverspreiding.

Groet, [EFS

van: INECEECNNN)BERRo invws n>
Verzonden: woensdag 11 november 2020 10:03

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: routekaart

Ok! Ben uiteraard benieuwd....

Ik las net voorbereiding voor gesprek dat deel van het kabinet met de evenementenbranche heeft as vrijdag 13 okt:
- Sport is als het gaat om wedstrijden gelijk aan de evenementenbranche. Echt belangrijk omdat gelijk te behandelen!

- lets anders: bereiden jullie minister voor op de MCC 13 okt als het gaat over sport? Zo ja, heb je dan nog iets van mij
nodig?

Dank alvast!

van:IEE EEE minvws o>Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:54

Aan: 5.1.2e ) <PIEREIN@ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: routekaart

Dank voor je reacti| EXE dit nemen we mee in onze interne afwegingen en in het overleg met NCTV.

Groeten [RE
van: [IEEEDNNEEo ins n>

Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:37

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 2e ) minvws.nl>

Onderwerp: routekaart

HEE
Ik heb even snel gekeken naar de routekaart en je verzoek om wellicht eerder (in fase zorgelijk) al publiek bij sportwedstrijden
te verbieden. Ik ga ervan uit dat je dan zowel prof als amateur wedstrijden bedoelt?

Moeilijke vraag die je stelt! Ik vind het lastig omdat ik geen overzicht heb op de totale routekaart en de te overwegen

maatregelen. Ik heb er een paar opmerkingen bij:
1. Op dit moment zit er al een geleidelijkheid in het toestaan van publiek bij wedstrijden. Namelijk fase 1 mag het nog, fase

2 is het al beperkt in omvang en in fase 3 en 4 is al verboden.

2. lk denk dat een geleidelijkheid in de zwaarte van de maatregelen geen doel op moet zich zijn. Maatregelen moeten

daadwerkelijk bijdragen aan minder virusverspreiding. Dus als RIVM kan onderbouwen dat het verbieden van publiek bij
wedstrijden een substantiéle bijdrage levert aan het verminderen van het virus dan kan het een optie zijn. (Maar dan is

samenhang met wat in andere sectoren gebeurd ook een factor!)
3. Publiek verbieden bij mn prof (voetbal)wedstrijden heeft ook economische en maatschappelijke effecten die goed

onderbouwd moeten worden.

4. Bovenal is het belangrijk om de samenhang met horeca en cultuur goed in het cog te houden. Ik kan niet overzien wat

daar aan aanpassingen op de routekaart worden overwogen. Maar dat is relevant om iets te kunnen zeggen over wat

voor de sport aangewezen is.

5. In zijn algemeenheid is het slecht uitlegbaar dat op weg naar de ‘beperkte lock down’ (29 september en 14 oktober), de

sport striktere maatregelen kreeg opgelegd dan de horeca en cultuur (zowel open laten theaters/bioscopen en horeca

versus beperken groepsgrootte in de sport en dichtgooien sportkantines). En dat straks als de weg terug ingezet wordt,
de sport weer harder wordt getroffen dan de andere sectoren. Maw volgens mij zou ook kunnen kijken naar cultuur en

horeca of daar geen winst te behalen is. Hoe dan ook is het van belang om de sport-cultuur-horeca niet van elkaar te

laten verschillen tav aanwezige publiek en opening horecafaciliteiten

6. Politiek bestuurlijk risico: minister heeft de sportsector nadrukkelijk gevraagd met haar mee te denken. Daar zijn ze nu

hard mee bezig en volgende week ligt er en voorstel hoe fijnmaziger de sport te de-escaleren cq weer op slot te doen. 1k

begreep gisteren in BTC-19 dat er nog tijd is tot eind november/begin dec dat helder te krijgen. Als het kabinet nu al de

routekaart aanpast en as dinsdag publiceert, slaat dat haar draagvlak meteen weer weg. Ik zou echt nadrukkelijk willen

vragen om dit te bespreken met de sector en hen niet weer te overvallen met maatregelen!!
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Hopelijk helpt je dit? Altijd bereid even te bellen!


